
Saksprotokoll i yrkesopplæringsnemnda - 26.11.2019  
 
Det vart delt ut notat : Evaluering av prøvenemndsoppnemning for perioden 2020-23, Signe Sætre 
orienterte. Det vart stilt spørsmål om ein er må oppnemnde alle nemndene kvart 4 år, dette vil ein kome 
tilbake til. 
 
Sigrid Isdal orienterte / svarte på spørsmål : Årsrapport frå elev- og lærlingombodet i Hordaland 2018/2019 
 
Kristine Angelsen orienterte om pågåande hevingssak i opplæringskontor. 
 


